
Referat møte Krohenegen FAU, holdt på Krohnengen, 5. april 2022 

 

Tilstades: 

Hanne Lilja Falkanger 

Renate Morild 

Erik Rogstad 

Sarah Gasda 

Lars Ivar Mehlum 

Ane Evjen Gjøvåg 

Herdis Brunborg 

Pål Øyvind Bakken 

Pål Ellingsen 

Tone Mossefin 

Kari Gjesdal 

Knut Gunnar Sætre 

 

 

 

 

Rektor informerer 

- Ny avd leiar Kenneth Balsnes overtar 1-2. trinn – 3-5 Anders Bøhn – 6-7 Per Grønland 
Ønsker bedre overgang 4-5, og meir tilstades på Eventyrskogen 

- Sølvkre/Skjeggkre? – vaktmester satt ut feller for sjekk 
- Overgang 4./5. trinn – per no 48 elever, 2 klasser, 3 kontaktlærere 

Hatt fellesturer og planleggingsmøte 
- Spesialundervisning – skulen satt inn ekstra ressurser 

Gjort ein del undersøkinger på omfang, skulen har laga egen oversikt over kven som har 
mista timer 
Ingen nye kontrollsystem innført frå kommunen si side 

- Kvalitetsoppfølgingsmøte holdt – mykje positivt både på læring og skulemiljø, men tydleleg 
at innsnevra uteområde påvirker negativt 

- Graven – ferdig vinter/sommar 2023 
- Klasserom 004 blir gjort om til Kunst og handverksrom 
- Melkeordning – skulen ber om at elevene holder seg til samme type melk lengst mulig 

 
 



Info frå SFO-leiar Kari Gjesdal 

- Kulturkarusellen (laga film på Krohnengen) og matjungelen i gang 
- Alle veldig fornøyd med å komme i gang igjen med SFO-måltid 
- Ønsker å satse på rollespel – oppfordrer foreldre til donere hatter/kostymer/etc 
- Holder på med koding på SFO også, bruker minirobot 
- Langdagene i ferier (juni/jul/vinter/påske/høst) blir på Krohnengen, men august og 

enekeltdager fordelt eventyr/krohnengen - Gode tilbakemeldinger så langt, men tar med seg 
bekymringen frå tidlegare om at det kan vera ein terskel for dei minste på Eventyrskogen 

- SFO-gruppa i FAU tar kontakt for vidare samarbeid 
 
 

4. til 5. trinn 

- 2 klasser på 24 elever 

- Skal elevene/foreldra få fram sine ønsker? 

- FAU-repr frå 4. trinn bør ha møte med rektor 

 

17. mai 

- planen blir veldig lik som tidlegare år 

- Facebook-event laga for ettermiddagen, delast på klassene sine sider 

-  Skulen kjem med info for toget 

 

Skulefotografering 

- Ønsker skulefotografering 
- Ønsker betre presisering i samtykkeskjema om at bilder kjem i katalog 

 

 

 


